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Rijswijk is een stad om fijn te wonen. Helaas wordt dit gevoel ernstig geweld aangedaan nu 
inwoners in toenemende mate worden geconfronteerd met overlast van ratten, mede 
veroorzaakt door het bijplaatsen van huishoudelijk en bedrijfsafval.

Tegen het illegale bijplaatsen van afval moet met wel met enige nuance worden bekeken.

In de praktijk brengen bewoners, zoals aan de Colijnlaan, hun volle afvalzakken, vanuit de 
flatwoningen braaf naar de afvalcontainers. Die blijken dan propvol te zitten wegens het niet 
op tijd legen van deze containers door AVALEX. Het weer meenemen naar de woning, vaak 7 
hoog, schijnt dan de enige oplossing te zijn. De vele bewoners braaf de afvalheffing betalen 
en rekenen op een goede dienstverlening doet hier blijkbaar geen afbreuk aan.

Voorts bereiken ons berichten dat vooral ouderen, die niet bekend zijn met het mobiel 
betalen geen mogelijkheid wordt geboden om voor het ophalen van grof vuil  contant of per 
gewone overschrijving te mogen betalen.  Veel ouderen gebruiken geen smartphone of 
computer.

Beter voor Rijswijk stelt hierbij de volgende vragen:

1: bent u bekend met deze situaties in Rijswijk? Zo neen, waarom niet?

2: Is het College bereid alle winkels en bedrijven te controleren of zij met particuliere   
afvalverwerkers contracten hebben afgesloten voor het ophalen van afval?

Zo neen, waarom niet?



3: voert handhaving regelmatig controles uit met betrekking tot het eventueel bijplaatsen 
van bedrijfsafval?

Zo nee, waarom niet?

4: Bent u bereid Avalex een pilot met “volle containersignalering” te starten, in met name 
winkelgebieden zodat Avalex tussendoor containers kan legen?

Zo ja, wanneer kan dit worden gerealiseerd?

5: Kunnen ondergrondse containers in heel Rijswijk worden voorzien van een uniek nummer 
zodat via bijvoorbeeld Whatsapp (24/7) meldingen kunnen worden gedaan zodat volle 
containers versneld  worden geledigd?

6: Veel ouderen beschikken niet over vaardigheden op internet en gebruiken geen 
smartphone en blijven de oude Nokia telefoon trouw. Het betalen voor het ophalen van 
grofvuil  is voor hen onmogelijk. Bent u bereid hier een andere, gebruiksvriendelijke 
oplossing voor te creëren? 

Met belangstelling ziet Beter voor Rijswijk een spoedige beantwoording van deze vragen 
tegemoet.
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